
INFORMACJE Z PRAC BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA  28 PAŹDZIERNIKA DO 26 LISTOPADA 2019 ROKU. 

 

1. OŚWIATA, KULTURA I SPORT 

 

 

1.1. Narada placówek oświatowych i instytucji kultury. 

W środę, 20 listopada 2019 r. odbyła się narada przedstawicieli Urzędu Miasta i 

Gminy w Kępnie z dyrektorami placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Kępno 

oraz dyrektorami instytucji kultury Gminy Kępno.  

Z ramienia UMiG w spotkaniu uczestniczyli: Artur Kosakiewicz, I Zastępca 

Burmistrza Miasta i Gminy Kępno, Piotr Baraniak, Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Promocji, Małgorzata Frala-Kędzior, Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury 

i Sportu, Karolina Górecka, zastępca Naczelnika WOKiS, Tomasz Wróblewski, inspektor 

WOKiS, Wojciech Urbański, informatyk UMiG.  

W spotkaniu uczestniczyła Karolina Pilarczyk-Dworaczyńska, Prezes Zarządu Spółki 

„Projekt Kępno” oraz dyrektorzy instytucji kultury: Magdalena Wieczorek, Karolina 

Różewska oraz Izabela Sufleta.  

Głównymi tematami obrad były następujące kwestie:  

1. Gospodarka odpadami komunalnymi w świetle zmieniających się od stycznia 2020 r. 

zasady segregacji. Referował Zastępca Burmistrza MiG Kępno. 

2. Omówienie i dyskusja nt. stanu zaawansowania programów Cyfrowa Wielkopolska  

i Ogólnopolska Sieć Edukacyjna (OSE). Referował informatyk UMiG w Kępnie. 

3. Obchody 100-lecia powrotu Kępna do Macierzy oraz współpraca instytucji kultury  

i placówek oświatowych przy organizacji wydarzeń kulturalnych w Gminie Kępno. 

Dyskusja dyrektorów instytucji kultury i dyrektorów placówek oświatowych. 

4. Korzystanie przez szkoły podstawowe z krytej pływalni Qarium i wydarzenia 

organizowane i współorganizowane przez Spółkę Projekt Kępno. Dyskusja 

przedstawicieli spółki z dyrektorami szkół podstawowych. 

5. Obsługa Systemu Informacji Oświatowej przez placówki oświatowe oraz ponowna 

weryfikacja danych wg stanu na 30 września 2019 r. Referowała naczelnik WOKiS. 



6. Wykonanie budżetu placówek oświatowych i żłobków w 2019 roku oraz plan budżetu 

na 2020 rok. Referowała naczelnik WOKiS. 

 

2. ADMINISTRACJA I KOMUNIKACJA SPOŁECZNA 

 

2.1. Gmina Kępno nagrodzona za działania proekologiczne. 

Gmina Kępno została nagrodzona przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego za 

realizację proekologicznego projektu „Kępno wolne od smogu, czyli upowszechnianie wśród 

mieszkańców pozytywnych zachowań przyjaznych środowisku poprzez organizację 

konkursów, konferencji i wydanie publikacji o tematyce ekologicznej”. 

Nagroda dla Gminy Kępno przyznana została w ramach konkursu „Działania 

proekologiczne i prokulturowe w ramach strategii rozwoju województwa wielkopolskiego". 

Przypomnijmy że działania objęte projektem „Kępno wolne od smogu…” to m.in. happening 

z udziałem młodzieży na najlepsze hasło proekologiczne, jak również konkurs dla 

przedszkolaków na ciekawe przedmioty z odpadów. Ponadto zorganizowana została 

konferencja z udziałem specjalistów dotycząca niskiej emisji, gospodarki odpadami 

i programu wymiany przestarzałych kotłów na proekologiczne. Do rąk mieszkańców trafił 

również kalendarz o tematyce ekologicznej. 

 

2.2. Warsztaty ze strategii rozwoju sołectw. 

 
8 i 9 listopada cztery sołectwa z terenu Gminy Kępno wzięły udział w warsztatach strategii 

rozwoju. Tematyka warsztatów obejmowała przede wszystkim analizę zasobów sołectwa, 

analizę SWOT, analizę potencjału rozwojowego wsi, wizję wsi oraz budowę programów 

długoterminowego i krótkoterminowego programu rozwoju miejscowości. W trakcie 

warsztatów opracowane zostały strategie rozwoju sołectw dla miejscowości: Domanin, 

Kierzno, Kliny oraz Borek Mielęcki. Warsztaty prowadzili moderatorzy programu Odnowy 

Wsi w ramach samorządowego programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 

2013 - 2020". 

 

2.3. Inauguracja drugiej kadencja Gminnej Rady Seniorów. 

13 listopada w Urzędzie Miasta i Gminy w Kępnie odbyło się inauguracyjne 

posiedzenie Gminnej Rady Seniorów II kadencji. 



Członkowie Rady otrzymali z rąk Burmistrza zaświadczenia o powołaniu do składu Gminnej 

Rady Seniorów II kadencji. Zaświadczenia odebrali: Kazimierz Czworowski, Andrzej Dyba, 

Grzegorz Florczak, Maria Jasnowska, Marian Lorenz, Andrzej Mikołajczyk, Bożena Rataj, 

Józef Wojciech Sosnowski, Elżbieta Szuwart, Maria Witek. 

Jednym z najważniejszych punktów obrad były wybory władz Rady Seniorów. Członkowie 

Rady jednogłośnie na funkcję przewodniczącego wybrali Kazimierza Czworowskiego, 

wiceprzewodniczącą została Maria Witek a sekretarzem - Elżbieta Szuwart. 

 

3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONY 

ŚRODOWISKA I PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO 

 

3.1. W dniu 14 listopada 2019 roku odbył się I przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, rolnej, położonej w Domaninie, oznaczonej jako działka 

ewidencyjna nr 62/1, o powierzchni 0,8377 ha. Cena wywoławcza do I przetargu wynosiła 

43.900,00 zł. Cena sprzedaży nieruchomości, osiągnięta w I przetargu wynosi 65.000,00 zł 

brutto.  

3.2. Zarządzenie nr 168/2019 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 21 listopada 2019 r.w 

sprawie wprowadzenia procedury przeprowadzenia kontroli zbiorników bezodpływowych 

nieczystości ciekłych na terenie Miasta i Gminy Kępno. 

3.3. W dniu 6 listopada 2019 roku odbył się I ustny przetarg nieograniczony dotyczący 

sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej przy ul. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Kępnie, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej 

Kępno, obrębie: miasto Kępno, jako działka nr 88/8 o powierzchni 0,4356 ha, dla której V 

Wydział Ksiąg Wieczystych w Sądzie Rejonowym w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr 

KZ1E/00058396/5. Cenę wywoławczą przedmiotowej nieruchomości ustalono na kwotę netto 

w wysokości 1.100.000,00 zł (słownie: jeden milion sto tysięcy i 00/100 złotych) plus należny 

podatek VAT. Warunkiem wzięcia udziału w przetargu była wpłata w terminie, tj. do dnia 31 

października 2019 roku, wadium w wysokości 110.000,00 zł (słownie: sto dziesięć tysięcy 

złotych). W wyznaczonym terminie wpłacono dwa wadia. W wyniku licytacji przetarg 

wygrała spółka: KiK INVESTMENTS sp. z o. o., WOLNA 3 sp. k. z siedzibą przy ul. 

Sportowej 6A, 63-500 Ostrzeszów, NIP: 5140350346, REGON: 383022200, KRS: 

0000780089, która zaoferowała najwyższą cenę nabycia przedmiotowej nieruchomości w 

kwocie: netto 1.144.000,00 zł (słownie: jeden milion sto czterdzieści cztery tysięcy złotych) 

plus należny podatek VAT, wg stawki obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości.  



 

3.4. W dniu 8 listopada 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie nr 

164/2019 w sprawie: najmu na okres do trzech miesięcy z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Kępno, w trybie bezprzetargowym pomieszczeń w budynku „Domu Ludowego w 

Osinach. Przedmiotem najmu w trybie bezprzetargowym są w szczególności pomieszczenia o 

łącznej powierzchni użytkowej 313,97 m² wraz z wyposażeniem, znajdujących się w budynku 

„Domu Ludowego w Osinach”, na nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości 

Osiny nr 57, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej: Kępno, 

obrębie: Osiny jako działka nr 274/1 o powierzchni 0,2280 ha, dla której Sąd Rejonowy w 

Kępnie prowadzi księgę wieczystą KZ1E/00048370/4, na rzecz Koła Gospodyń Wiejskich w 

Osinach, z siedzibą w miejscowości Osiny 57, 63-600 Kępno, NIP: 619-204-81-86, REGON: 

382081034, wpisanym do krajowego rejestru kół gospodyń wiejskich prowadzonym przez 

Prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa pod numerem 3008030008 w celu 

organizacji „wieczorku andrzejkowego”. Okres najmu obejmuje 8 dni, tj. termin od 

12.11.2019 roku do 20.11.2019 roku. Czynsz najmu pomieszczeń za cały okres najmu, 

ustalono się na kwotę 300,00 zł (słownie: trzysta złotych i 00/100 złotych) brutto wraz z 

należnym podatkiem VAT, w stawce obowiązującej w dniu wystawienia faktury VAT. 

Przedmiotowy czynsz stanowi zryczałtowaną opłatę za korzystanie z pomieszczeń, 

wyposażenia oraz kosztów zużycia mediów (energia elektryczna, woda, ścieki, gaz ziemny). 

 

3.5. W dniu 8 listopada 2019 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał z Kołem 

Gospodyń Wiejskich w Osinach umowę najmu, o której mowa w pkt. 3.2.  

 
 

4. ROZWÓJ 
 

4.1. Przetargi ogłoszone: 

„Odbiór odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 

niezamieszkałych oraz wyposażenie w pojemniki do zbiórki odpadów nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Kępno”. 

Ogłoszony 31 października 2019 roku, planowany termin otwarcia ofert: 6 grudnia 2019 roku. 

4.2.  Przetargi w trakcie oceny ofert:  

1. „Urządzenie skweru przy skrzyżowaniu ulic: Aleje Marcinkowskiego, Sportowej i 

Tysiąclecia” 



Ogłoszony: 14 października 2019 r., termin otwarcia ofert: 31 października 2019r. 

Wpłynęły dwie oferty: 

a) Zakład Wielobranżowy „KARSTEM” Karol Stempin, Jankowy 55, 63-604 Baranów – cena 

oferty - 1.383.879,00 zł 

b) „ELEKTROMEX” Sp. z o.o. , ul. Broniewskiego 16, 63-600 Kępno – cena oferty – 1. 

182.342,00 zł 

 

W dniu 19 listopada 2019 roku skierowano do Wykonawcy wezwanie do złożenia 

dokumentów. 

 

2. „Budowa zachodniego obejścia miasta Kępna - etap II budowa ul. Bohaterów 

Września” 

Ogłoszony: 6 listopada 2019 r., termin otwarcia ofert: 21 listopada 2019r. 

 

Nume

r 

oferty 

Nazwa (firma) i adres wykonawcy 
  

Cena (BRUTTO) 

Okres 

gwarancji 
Termin wykonania  

Warunki 

płatności 

1 

P.U.H. „DOMAX” 

Arkadiusz Mika 

ul. Grabińska 8 

42-283 Boronów 

6.041.635,57 zł 5 lat 
do 31 sierpnia 

2020 roku 
30 dni 

2 

REMOST Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością  

Spółka komandytowa 

ul. Wielkie Przedmieście 26 

46-300 Olesno 

5.191.695,27 zł 5 lat 
do 31 sierpnia 

2020 roku 
30 dni 

3 

Kępińskie Przedsiębiorstwo 

Drogowo – Mostowe 

ul. Przemysłowa 8  

63-600 Kępno 

5.714.744,60 zł 5 lat 
do 31 sierpnia 

2020 roku 
30 dni 

4 

„ELEKTROMEX” Sp. z o.o. 

ul. Broniewskiego 16 

63-600 Kępno 

5.996.477,55 zł 5 lat 
do 31 sierpnia 

2020 roku 
30 dni 

5 

STRABAG  

Infrastruktura Południe Sp. z o.o. 

Wysoka, ul. Lipowa 5a 

52-200 Wrocław  

6.426.491,26 zł 5 lat 
do 31 sierpnia 

2020 roku 
30 dni 

 

Kwota przeznaczona na 

realizację zadania we wniosku o 

wszczęcie postępowania 

100.000,00 zł 

(brutto) 

   

 

 

3. „Przebudowa ul. Wojska Polskiego i przyległych” 

 

Ogłoszony: 8 listopada 2019 r., termin otwarcia ofert: 25 listopada 2019 r. 

Wpłynęło trzy ofert:  



 

1. Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe, ul. Przemysłowa 8, 63-600 Kępno 

– 828,394,81 zł.  

2. Budmix Błach Mariusz, Bieniec 24, 98-335 Pątnów – 922 500,00 zł. 

3. „ELEKTROMEX” Sp. z o.o., ul. Broniewskiego 16, 63-600 Kępno- 1 155 115,14 zł. 

 

 

4.3. Przetargi rozstrzygnięte: brak. 

 

4.4. Przetargi unieważnione: brak. 
 

 

5. FINANSE I BUDŻET GMINY 
 

5.1. W okresie sprawozdawczym Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenia: 

 

1. Nr 159/2019 z dnia 31 października 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

 

2. Nr 160/2019 z dnia 31 października 2019 roku zmieniające zarządzenie w sprawie 

planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych Gminie Kępno odrębnymi ustawami na 2019 rok. 

W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

 

3. Nr 161/2019 z dnia 5 listopada 2019 roku w sprawie powołania stałej komisji 

inwentaryzacyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie.   

Na mocy w/w zarządzenia powołuje się stałą komisję inwentaryzacyjną Urzędu Miasta 

i Gminy w Kępnie w składzie: 

1) Aneta Szydlik – przewodnicząca komisji; 

2) Anita Biczysko – zastępca przewodniczącej komisji; 

3) Katarzyna Węgrzyn – sekretarz komisji; 



4) Włodzimierz Płocharz – radca prawny komisji. 

 

4. Nr 162/2019 z dnia 5 listopada 2019 roku w sprawie powołania komisji likwidacyjnej 

składników majątku ruchomego będącego w posiadaniu Urzędu Miasta i Gminy                  

w Kępnie. 

Na mocy w/w zarządzenia Burmistrz powołał komisję likwidacyjną składników 

majątku ruchomego, będącego w posiadaniu Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie w 

składzie: 

1) Robert Kaczor – przewodniczący komisji, 

2) Radosław Stachura – członek, 

3) Bartłomiej Mikołajek– członek. 

Do zadań komisji należy: 

1) ocena przydatności do dalszego użytkowania zużytych lub zbędnych składników 

majątku ruchomego, w stosunku do których w trakcie przeprowadzonej inwentaryzacji, 

albo w toku bieżącej działalności Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie, zostanie 

stwierdzone, że nie nadają się one do dalszej eksploatacji ze względu na zły stan 

techniczny lub niemożność współpracy ze sprzętem typowym albo posiadają one wady 

lub uszkodzenia, zagrażają bezpieczeństwu użytkowników, całkowicie utraciły wartość 

użytkową lub które są technicznie przestarzałe albo są zbędne, 

2) przedstawienie Burmistrzowi Miasta i Gminy Kępno propozycji dotyczących 

dalszego użytkowania albo zakwalifikowania tych składników jako zużytych lub 

zbędnych, z przeznaczeniem do zbycia lub likwidacji, 

3) dokonanie zbycia lub likwidacji składników, o których mowa w pkt. 1 i 2, 

4) sporządzenie protokołu z prac komisji. 

Termin zakończenia w/w zadań został ustalony na dzień 30 grudnia 2019 r. 

 

5. Nr 163/2019 z dnia 5 listopada 2019 roku w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji 

majątku Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie oraz Gminy Kępno, będącego w dyspozycji 

Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie. 



 

6. Nr 165/2019 z dnia 12 listopada 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy  

Kępno na 2019 rok.   

W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

 

7. Nr 166/2019 z dnia 14 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kępno na lata 2020-2041. 

 

8. Nr 167/2019 z dnia 14 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia projektu budżetu Gminy 

Kępno na 2020 rok. 

  

9. Nr 169/2019 z dnia 22 listopada 2019 r. w sprawie zasad rachunkowości stosowanych  

           przy realizacji projektu pn. „Zależy nam właśnie na Was – wsparcie dla osób  

           niepełnosprawnych z terenu miasta i Gminy Kępno” nr umowy RPWP.07.02.02-30- 

           0027/18-00 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach  

           Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020. 

 

 

6. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 
 

6.1. W dniu 28 października wraz z J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i Gminy Kępno, 

podpisałem umowę dotacji z A. Niestrawską, Wicewojewodą Wielkopolskim na 

dofinansowanie drugiego etapu inwestycji drogowej do Zakładu Zagospodarowania Odpadów 

w Olszowej. Gmina na realizacją zadania pozyskała 1.358 744,00 zł dofinansowania. 

 

Następnie w Urzędzie Marszałkowskim przy kontrasygnacie J. Ciesielskiego, Skarbnika 

Miasta i Gminy Kępno, podpisałem umowę z M. Wodzińską, członkiem Zarządu 

Województwa Wielkopolskiego, na dofinansowanie remontów szatni sportowych w Kępnie 

oraz w Mikorzynie. Gmina Kępno na modernizację tych obiektów sportowych pozyskała 

dofinansowanie w wysokości 98 200,00 zł. 



 

Tego dnia wraz ze J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i Gminy Kępno spotkałem się z 

dyrektorem Oddziału Banku BGK w Poznaniu. Spotkanie dotyczyło finansowania przez bank 

inwestycji na terenie Gminy, tj. Program Jessica 2 (termomodernizacja budynku przy ul. 

Solidarności 8a i budynku Szkoły Podstawowej w Mikorzynie) Ponadto mówiliśmy o 

budowie bloku mieszkalnego przy ul. Granicznej oraz o spółce Projekt Kępno Sp. z o.o. jako 

potencjalnego inwestora budowy parkingu dwupoziomowego przy ul. Sportowej - Aleje 

Marcinkowskiego i hotelu pomiędzy halą sportową, a krytą pływalnią.  

 

Tego dnia Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, podpisał umowę notarialną na nabycie 

działki położonej w Baranowie pod drogę, celem poszerzenia drogi gminnej - ulicy 

Piłsudskiego. 

 

Następnie Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, przyjmował klientów. 

 

6.2. W dniu 29 października spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem 

spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, wziął udział we wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Miejskiej w Kępnie.   

 

Następnie wraz z Arturem Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, uczestniczyłem w 

obradach XIII Sesji Rady Miejskiej. 

 

6.3.   W dniu 30 października wraz z J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta Gminy Kępno oraz 

R. Pielesem, Prezesem Zarządu Spółki TBS Kępno Sp. z o.o., podpisałem aneks do umowy 

inwestycyjnej na finansowanie budowy budynków wielorodzinnych przy ulicy Przemysłowej 

w Kępnie. Aneks dotyczył skrócenia okresu wykupu udziałów oraz dzierżawy obiektu o 1 rok 

tj. do 30.09.2041r. Spółka TBS-Kępno była inwestorem budowy budynków przy ul. 

Przemysłowej w Kępnie, natomiast finansowanie pochodziło ze środków Towarzystwa 

Funduszy Inwestycyjnych Banku Gospodarstwa Krajowego S.A. obecnie Polskiego Funduszu 

Rozwoju TFI S.A. Skrócenie okresu wykupu udziałów i dzierżawy przez TBS-Kępno o jeden 



rok spowodowane jest koniecznością dojścia do własności nieruchomości przed terminami 

spłat poszczególnych najemców. 

 

6.4. W dniu 31 października spotkałem się z A. Śniegocką, Wicestarostą Powiatu 

Kępińskiego. Tematem spotkania było omówienie umowy dotyczącej modernizacji ulicy 

Dworcowej w Kępnie i finansowanie tego zadania przez Gminę Kępno. 

 

Następnie uczestniczyłem w spotkaniu udziałowców Spółki ZZO Olszowa Sp z o.o.  

Spotkanie dotyczyło omówienia bieżącej sytuacji w spółce oraz perspektyw jej 

funkcjonowania. Na spotkaniu wspólnie uzgodniono m.in. konieczność zwiększenia 

częstotliwości wspólnych spotkań udziałowców, potrzebę powołania drugiego członka 

Zarządu Spółki, który ma zająć się m.in. przygotowaniem kolejnych procesów 

inwestycyjnych. 

 

Tego dnia wziąłem udział w konferencji prasowej podsumowującej X jubileuszową edycję 

Turnieju „Giganci Siatkówki”.  

 

6.5.  W dniu 4 listopada wraz z Arturem Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza 

przyjmowaliśmy klientów. 

 

6.6.  W dniu 5 listopada spotkałem się z dyrektorami instytucji kultury i prezesami spółek 

komunalnych. Tematem spotkania były bieżące sprawy prowadzone przez spółki i jednostki 

kultury.  

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

6.7. W dniu 8 listopada uczestniczyłem w uroczystej akademii z okazji Narodowego Święta 

Niepodległości. 

 

6.8. W dniu 11 listopada wraz z I Zastępcą Burmistrza świętowałem 101. Rocznicę 

Odzyskania Niepodległości. Narodowe Święto Niepodległości uczczono Mszą Świętą za 

Ojczyznę odprawioną w Kościele Św. Marcina. Następnie w asyście orkiestry dętej delegacje 

przemaszerowały na kępiński Rynek, gdzie odbyły się główne uroczystości.  

 



Następnie uczestniczyłem w VI Biegu Niepodległości organizowanego przez Spółkę Projekt 

Kępno Sp. z o.o. o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Kępno. 

 

6.9. W dniu 12 listopada prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

6.10. W dniu 13 listopada uczestniczyłem w pierwszym posiedzeniu Gminnej Rady Seniorów 

II kadencji. Złożyłem gratulacje członkom nowo wybranej Gminnej Rady Seniorów i 

wręczyłem zaświadczenia o wyborze. 

 

6.11. W dniu 14 listopada odwiedził mnie przedsiębiorca L. Magda, który jest zainteresowany 

realizacją budownictwa mieszkaniowego na terenie Gminy Kępno. Pytał o terminy 

przystąpienia gminy do kolejnej zmiany obowiązującego planu zagospodarowania 

przestrzennego.  

 

6.12. W dniu 15 listopada wraz z Arturem Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, oraz J. 

Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i Gminy w Kępnie, przekazałem A. Stachowiakowi, 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kępnie, projekt budżetu Gminy Kępno na rok 2020. 

 

Tego dnia udałem się do Kielc, gdzie uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Miast 

Polskich. Obrady dotyczyły m.in. priorytetów legislacyjnych ZMP, sprawozdań ze stanu prac 

nad zmianą przepisów dotyczących planowania przestrzennego oraz rozporządzeń w 

sprawach z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

6.13. W dniu 19 listopada Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, prowadził naradę 

kierownictwa Urzędu. 

 

Następnie Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, spotkał się z przedstawicielami Firmy 

„Projektobud” oraz inspektorami nadzoru A. Dür, S. Rabiega i A. Kozioł. Spotkanie 

dotyczyło budowy sali gimnastycznej w Krążkowach. 

 

6.14.  W dniu 20 listopada Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, uczestniczył w 

spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych. Tematem spotkania były aktualne sprawy 

oświatowe oraz budżet na rok 2020. Podczas spotkania A. Kosakiewicz, I Zastępca 

Burmistrza, przedstawił zmiany dotyczące gospodarki odpadami, jakie zgodnie z 



rozporządzeniem Ministra Środowiska wejdą w życie po 1 stycznia 2020r. Podczas spotkania 

omawiana była także wspólnie z dyrektorami instytucji kultury i Prezesem Zarządu Spółki 

Projekt Kępno, współpraca w zakresie organizacji przedsięwzięć kulturalnych i sportowych. 

Dyrektorzy szkół i przedszkoli zapoznali się również z nowymi programami i zasadami 

dostępu do Internetu. W spotkaniu udział wzięli: K. Pilarczyk-Dworaczyńska, Prezes Zarządu 

Spółki „Projekt Kępno”, K. Komorowski, Zastępca Naczelnika WGKNOŚiPP oraz W. 

Urbański, informatyk. 

 

6.15. W dniu 21 listopada wraz z Arturem Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, 

uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Kępnie.   

 

6.16.  W dniu 22 listopada gościłem uczniów ze Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kępnie wraz z 

nauczycielem Iloną Błach, którzy przekazali podziękowanie dla mnie oraz M. Fali-Kędzior, 

Naczelnik WOKiS, za umożliwienie wyjazdu do Kielc na Zawody Robotów Marsjańskich. 

Na wydarzenie pojechały dzieci ze szkół podstawowych z Gminy Kępno oraz Gminy 

Wieruszów, które współfinansowały wyjazd. Uczniowie wzięli udział w największych 

zawodach robotyczno-kosmicznych w Europie, w których uczestniczyło kilkadziesiąt drużyn 

z całego świata. 

 

Tego dnia wziąłem udział w uroczystości Dnia Pracownika Socjalnego. Z tej okazji złożyłem 

wyrazy uznania dla wszystkich pracowników MGOPS w Kępnie. 

 

W tym dniu wraz z Arturem Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, uczestniczyłem w 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

6.17. W dniu 25 listopada spotkałem się z W. Rozdolskim, Prezesem Zarządu Stowarzyszenia 

PKPS „Siatkarz" Oleśnica. Spotkanie dotyczyło podsumowania przebiegu turnieju „Giganci 

Siatkówki” jakie Stowarzyszenie to wspólnie ze Spółką Projekt Kępno zorganizowało w 

dniach 11-13 października 2019r. 

 

Następnie przyjmowałem klientów. 

 

Tego dnia Artur Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, uczestniczył w posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kępnie. 



 

6.18.  W dniu 26 listopada spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem 

spotkania były bieżące sprawy prowadzone przez spółki. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, Polityki Społecznej, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

 

W tym dniu wziąłem udział w posiedzeniu Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Na koniec dnia uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami dotyczącym lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej wielorodzinnej w Kępnie przy ulicy Granicznej.  

 

 


